
1. Vragenuur 

Op volgorde van aanmelding 

a. Mevr. Nammensma namens het CDA, over de REC 

In de motie van 15 november 2018 heeft CDA Waadhoeke de wethouder gevraagd 

om bij de aandeelhouders vergadering in december 2018 te pleiten voor doorlichting 

van de technische installatie. 

In het verslag van de algemene ledenvergadering van afvalsturing Friesland, de REC, 

in december 2018 is door de ava en de directie duidelijk geconstateerd dat er ook in 

de communicatie verbeterpunten zijn. Besloten is dat betrokken partijen; gemeente 

Harlingen, Provincie Fryslan, Fumo, VRG en Omrin gezamenlijk tot een Praktisch 

uitvoerplan zullen komen. 

De REC staat op grondgebied van de gemeente Harlingen maar direct aan de grens 

van de gemeente Waadhoeke. Onze betrokkenheid is dus groot. 

1. Heeft de wethouder in de vervolg vergadering in februari 2019 zicht op dit 

plan gekregen?  

CDA Waadhoek vindt dat zeker ook de buurgemeenten van Harlingen standaard bij 

calamiteiten op de hoogte moeten worden gebracht. 

1. Zijn buurgemeenten ook onderdeel van dit praktisch uitvoerplan? zo ja.... 

hoe?  

2. Is dit praktisch communicatieplan bij de storing van 7 juni 2019 gebruikt?  

b. Mevr. Osinga namens de VVD over vroegsignalering van geldproblemen 

Er is gelukkig steeds meer oog voor het belang van vroegsingalering van 

geldproblemen van mensen en het daardoor in een vroeg stadium hulp kunnen bieden 

zodat de schulden niet groter worden.  

Uit de Leeuwarder Courant van 29 mei 2019 citeren wij het volgende:  

"Grote werkgevers als MCL, Douwe Egberts en Koopmans Meel doen sinds kort mee 

aan een proef om werknemers met schulden te helpen." 

"Amargi Friesland werkt samen met gemeente, zorgverleners, werkgevers en 

schuldeisers.  

De aanpak die eind 2017 in Leeuwarden begon, is dermate succesvol dat deze wordt 

uitgebreid naar andere Friese gemeenten: Harlingen, Tytsjerksteradiel, Dantumadiel, 

Oost- en Weststellingwerf en Opsterland haken aan en er lopen gesprekken met 

Waadhoeke en Smallingerland."  

De vragen van de fractie VVD Waadhoeke: 



1. Klopt het dat gemeente Waadhoeke in gesprek is met Amargi Friesland met als 

doel aan te haken bij deze aanpak van vroegsingalering van de schuldenproblematiek? 

2. Zo ja, in welk stadium bevinden deze gesprekken zich?  

3. Gaat gemeente Waadhoeke net als de eerder genoemde gemeenten aanhaken bij 

deze aanpak van vroegsingalering? 

a. Zo nee, waarom niet?  

b Zo ja, hoe wordt deze hierboven genoemde aanpak van vroegsingalering, inclusief 

communicatie naar alle betrokkenen, geïmplementeerd in de bestaande werkwijze 

van de gemeente inzake schuldhulpverlening en het recent vastgestelde 

armoedebeleid? 

 


